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Veenendaal, 2 augustus 2017 
Betreft: schriftelijke vragen overlast JOP Middellaan  
 
Geacht college van B&W, 
 
April 2014 werd een jongerenplek aan de Middellaan in de wijk Petenbos in gebruik 

genomen. Na een half jaar in gebruik te zijn, vond een eerste evaluatie plaats (januari 2015). 

Inmiddels zijn we 3 jaar verder. Recentelijk verschenen er berichten in de Rijnpost en de 

Gelderlander dat de JOP aan de Middellaan toch meer overlast zou geven dan wenselijk is. 

Maandagavond 24 juli jl. zou er sprake zijn geweest van (een poging tot) brandstichting.  

De VVD wil graag het college de volgende vragen stellen: 

1. Is dit incident op 24 juli jl. bekend bij het college? Zo ja, welke acties zijn er in dit 

geval ondernomen?  

2. Hoeveel incidenten zijn er het afgelopen jaar gemeld m.b.t. deze JOP en welke acties 

zijn hierop genomen? 

3. Wat wordt er gedaan om de JOP aan de Middellaan netjes en heel te houden en 

hoeveel werkuren brengt dit per maand met zich mee? 

4. De JOP Middellaan bestaat nu 3 jaar. De groep jongeren die gebruik maakt van deze 

JOP is wellicht een andere groep dan diegenen van het begin.  

a. Is bekend welke jongeren gebruik maken van deze ontmoetingsplek? 

b. Wat wordt er -samen met deze jongeren- ondernomen teneinde incidenten en 

overlast aan de woonomgeving te voorkomen? 

5. Bent u bereid op korte termijn opnieuw een evaluatie uit te laten voeren, waarbij 
nadrukkelijk zowel met alle betrokken omwonenden, als met de jongeren wordt 
gesproken? 
 

De fractie van de VVD Veenendaal verzoekt u vriendelijk bovenstaande vragen zo spoedig 
mogelijk te beantwoorden. 
 
Met vriendelijke groet, 
Yvonne Bottema 
Raadslid VVD Veenendaal 
 
 


